
Π. ΠΑΙΟΝΙΔΗΣ: Η πλειοψηφία , 
να σuνετιστει και ν αντι-

ληφθεί τις σuvέπεlε~~ξ. 
Ο Πανίκος Παιονίδης ΑΚΕΛ ότι φέρει ευθύνη για 

όταν έγινε πια ξεκάθα- τις εξελίξεις που τροχιο-
ρο ότι οι «αγανακτισμένοι» δρομήθηκαν γιατί αντέδρα-
ψηφοφόροι δεν θα ησύχαζαν σε αψυχολόγητα και επέ-
και δεν θα επέτρεπαν το ομα- κρινε δημόσια μέλος του 
λό κλείσιμο της συγκέντρω- Π.Γ. απλά και μόνο γιατί 
σης, προσπάθησε να κάνει έθεσε ζητήματα που συζη-
όσο το δυνατό λιγότερο τούνται όχι μόνο στην Κύ-
εκρηκτική την ατμόσφαιρα, κά- προ, αλλά και διεθνώς. 
νοντας έκκληση στο.υς «αγα- «Μπορούσε» είπε, «το Π.Γ. 
νακτισμ~νoυς» πο.λιτες της να πάρει την ευκαιρία και να 
Λεμεσου -. που φωναζ?ν και ανοίξει ένα διάλογο μέσα 
χειρονομουσαν ~α δωσουν στο κόμμα, αμέσως, γύρω 
δείγματα πολιτισμενης διαγω- από τα θέματα της περε-
γής. στρόικα. Δυστυχώς δεν έγι

«Μπήκαμε» είπε, «σε μια 
περίοδο καμπής της Αριστε
ράς. Εγώ πιστεύω ότι υπήρχαν 
δυνατότητες να μην φτάσου
με σ' αυτό το οδυνηρό για 
τον καθένα μας σημείο. 

Δόθηκαν τρεις μοναδικές 
ευκαιρίες να πορευτεί το 
κόμμα προς ανώτερες βα
θμίδες ανάπτυξης και να 
εκσυγχρονισθεί. Να εναρμο
νιστεί μέσα στις νέες κο
σμογονικές εξελίξεις της 
Μαρξιστικής σκέψης ... » 

EveVNEΣ Π.Γ. 
ΓΙΑ το ΠΡΟΒΛΗΜΑ 

Συνεχίζοντας ο Π. Παιονί
δης αναφέρθηκε στην ομιλία 
του Παύλου Δίγκλη σε στελέ-

χη της ΠΕΟ όπου έκανε κρι
τική για τη στάση του κόμμα
τος στο θέμα της εισβολής 
στην Τσεχοσλοβακία καθώς 
και στην αναγκαιότητα επιτά
χυνσης της πορείας της πε
ρεστρόικα μέσα στο Κόμμα. 
Κατηγιρώντας την Κ. Γραμ
ματεία και την ηγεσία του 

ναν αυτά. Επικράτησε μια 
σκληρή στάση και προβλή
θηκε το καταστατικό σαν 
μοναδικός τρόπος επίλυσης 
ενός προβλήματος. Εδώ βρί
σκεται η ρίζα αυτών των δει
νών που μας βασανίζουν και 
μας ταλαιπωρούν όλους.» 

ΠΛΗΡΩΝΟΥΜΕ ΑΚΡΙΒΟ 
ΤΙΜΗΜΑ 

Μιλώντας για την άλλη ευ
καιρία που είχε η ηγεσία του 
ΑΚΕΛ να επιδείξει πνεύμα 
συνδιαλλαγής αναφέρθηκε 
στην «οδυνηρή» όπως την 
χαρακτήρισε απόφασή της 
ολομέλειας της Κ.Ε. τον Δε
κέμβρη, που ουσιαστικά έλε
γε όχι στη διάσπαση, ναι στο 
διάλογο. « . Ομως» είπε στη 
συνέχεια ο Πανίκος Παιονί
δης, «δυστυχώς και εκείνη η 
απόφσση τροχιοδρόμησε την 
τακτική των εκκαθαρίσεων 
των συντρόφων της άλλης 
άποψης. 

Ξεκινήσαμε από μικρά ζη
τήματα και οδηγηθήκαμε σε 
μεγάλα θέματα. Η ιστορία 
όλων των κομμάτων αυτής 
της περιόδου, λέει ότι, εκεί 
που δεν αντιλαμβάνεσαι έγ
καιρα τα καινούργια ζητήμα
τα, που μπαίνουν μπροστά 
σου, εκεί θα πληρώσεις 
ακριβό τίμημα. 
Πληρώνουμε δυστυχώς 

ακριβό τίμημα, γιατι αψυχο
λόγητα ενεργήσαμε, αψυ
χολόγητα ενεργούμε και 
τροχιοδρομούμε τα πράγμα
τα προς μια «διάσπαση». 

Και καταλήγοντας έκανε 
έκκληση στην «πλειοψηφία» 
έστω και τη «δωδεκάτη και 
ένα λεπτό», να συνετιστεί και 
ν' αντιληφθεί τις συνέπειες. 

«Δεν μπορεί το ΑΚΕΛ» εί
πε στο τέλος της έκκλησης 
του, «να στέλλει το μήνυμα 
ότι αντιστέκεται στις αλλα
γές και την περεστρόικα. 
Αυτό είναι ζημιά για το Κόμ
μα, είναι ζημιά για το λαό. 
Αυτή η πόλη, που γέννησε 
το Κόμμα, πριν από 65-70 χρό
νια, ας σταθεί στο ύψος των 
νέων καταστάσεων και να δώ
σει το νέο. πρόσωπο στο Κόμ
μα. Να δώσει την ανανέωση 
στην ιδεολογία μας. Για να πά
ρει μια νέα άνοδο η Αριστε
ρά». 
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